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(Inf. wł.). Jakkolwiek ostatni dzień stycznia br. jest tym, do kiedy są przyjmowane wnioski, to
liczba osób chętnych do zamieszkania w przyszłym budynku wielorodzinnym spółki SIM jest
większa od ilości w nim przewidzianych mieszkań. Wygląda na to,  że wszystkie znajdą
najemców.

- Nie ukrywam, że mam pewne obawy w odniesieniu do względów finansowych. To nie będą tanie
mieszkania.  Wymagają określonego wkładu na wstępie inwestycji,  później  opłat z  tytułu najmu.
Docelowo najemcy będą mogli  je  wykupić  -  zwraca uwagę burmistrzyni  Aneta Potoczna:  -  W
Kudowie jest  grupa osób pracujących w Czechach,  gdzie  w miarę dobrze zarabiają.  Sądzę,  że
spośród nich też wywodzą się wnioskodawcy...

W poniedziałek, 3 lutego br. w kudowskim magistracie otworzy się koperty i tym samym otworzy
kolejny etap drogi ku zrealizowaniu inwestycji Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej "Sudety". Gmina
wskazała spółce do zabudowy teren w rejonie ul. Łąkowej. Oprócz domu mieszkalnego znajdzie się
na nim parking na pojazdy jego najemców.

-  Dopóki nie wbije się łopaty na placu budowy, nie chcę zapowiadać kolejnej  takiej  inwestycji.
Owszem, jeśli będzie nią zainteresowanie, to jako gmina wskazujemy nieruchomość w okolicach ulic
Tkackiej i Bocznej - podkreśla burmistrzyni Kudowy-Zdroju: - Są to działki gminne, z możliwością ich
podłączenia do niezbędnych sieci.
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